
 
 

 

Referat skolebestyrelsesmøde, tirsdag den 14. maj 2024 kl. 18.00-21.00 i 

mødelokale F, Herlufsholmvej 16 

 

Deltagere: 
Jakob Nordman Larsen, Mette Restrup, Jan Ellemose, Martin Bonke Seigan, Kim 
Rydahl, Cecilie Gudmansen, Michael Graff, Christina Odsgaard Olsen, Lise-Lotte 
Fallenius Rasmussen, Karina Witt 

 

Elevrepræsentanter: 
Herlufsholmvej: Sakina (8.A) 
Digtervej: Merle (9.N) og Jakob (9.N) 
Karrebæk: Mohammed (6.K) og Nor (6.K) 

 

Fraværende med afbud: Jakob Nordman Larsen, Michael Graff, Christina Odsgaard 

Olsen, Merle (9.N) og Jakob (9.N), Mohammed (6.K) og Nor (6.K) 

 

 

Gæster:  
 
 

Der serveres en salat og en vand/sodavand under mødet. 

 



 
 

Sag nr. 69 – orientering 
Nyt fra eleverne 
 

HH: 
- Eleverne har ønsket til nogen hængekøjer 

foran naturfagslokalerne 
- Der ønskes nye håndbolde og nye net i 

basketkurvene. Endvidere ønskes en 
automat til frugt og grønt.  

- Pengene tages fra det budget, som 
elevrådene har fået ud til egen prioritering. 

KA:  
- Her ønskede eleverne sig skolefest for 

midlerne. Festen holdes d. 4. juni. Man 
spiser sammen med sin venskabsklasse.  

DV:  
- Ingen repræsentanter 

Sag nr. 70 – orientering, drøftelse og 
godkendelse 
Arbejdsgruppen for mål og værdier 
fremlægger dele af deres arbejde 

• Orientering om status på proces 

• Orientering om layout og tryk af 
nyt hæfte 

• Arbejde med og godkende 
værdier 

• Orientering om og godkendelse af 
endelige ordensregler 

• Orientering om og godkendelse af 
foranstaltninger 

 

- Primo juni skal tekst og billeder til de nye 
mål og værdier fremsendes til firmaet, der 
skal producere vores nye hæfte. Vi er godt 
på vej. Alle elever vil få disse udleveret ved 
skolestart 24/25.  

- Bestyrelsen fik besluttet værdier med 
dertilhørende følgetekst.  

- Orientering om ordensregler som blev 
finpudset og godkendt. 

- Foranstaltningerne blev drøftet med 
forskellige rettelser og skal på igen på 
bestyrelsesmødet d. 11. juni. 

Sag nr. 71 – drøftelse og beslutning 
Planlægge besøg af Børne- og 
uddannelsesudvalget på årets sidste 
skolebestyrelsesmøde 
- Hvor skal vi sidde? 
- BUU havde tre punkter 
- Har vi punkter? 
 

Ved seneste møde med politikerne fik vi ikke rigtig 
talt, om det vi gerne ville.  
Hele udvalget kommer til bestyrelsesmødet d. 11. 
juni, hvor de punkter, som vi ikke nåede sidst, vil 
blive drøftet.  
BUU havde tre punkter de ønskede at drøfte: 

- Mobiltelefonregler 
- Bekymrende fravær 
- SFO-strategi  
 

Vi holder mødet på Herlufsholmvej. Thomas og 
Michael finder det eksakte sted. 



 
 

Skolebestyrelsen vil gerne fortælle omkring det 
arbejde, som bestyrelsen arbejder med fx vores 
mål og værdi-arbejde, mobiltelefonpolitik. Martin 
blev valgt som mødeleder, og vi mødes en halv 
time inden mødet.   

Sag nr. 72 – samler blandt andet op på 
sag nr. 54 og 56 – orientering, drøftelse 
og beslutning 
Planer for skolebestyrelsesåret 24/25 
- Forslag til overordnet plan for 
skolebestyrelsesperioden 
-  Opsamling på møde med 
forældrerådsrepræsentanter 
- Aftaler om deltagelse på 
forældremøder august/september 
- Aftale om årsberetning for 23/24 
 

Et årstema er ”udmøntning” af det nye mål- og 
værdihæfte.  
Kim ønsker sig nøgletal for økonomi…. 
 
Tidligere var bestyrelsen ude på alle klassetrins 
forældremøder. Det kunne overvejes, om 
skolebestyrelsen kunne komme ud at fortælle om 
fx det nye mål- og værdihæfte.  
 
Skulle vi overveje at lave et temamøde næste 
skoleår og invitere til et møde med en 
oplægsholder? 
 
Det blev besluttet, at vi holder en årsberetning i 
august 24 som start på et nyt skoleår.  
 
Årsberetningen kunne være en videoårsberetning, 
der vises som det første på alle forældremøder i 
starten af skoleåret.  
 
Årsberetningen filmes i august – på det første 
skolebestyrelsesmøde. Thomas Brosø skal bookes. 
 
Det er til overvejelse, om man kan være med d. 12. 
august, når de nye 0. klasser starter  
 
Der kunne laves små videoklip fra hvert 
bestyrelsesmøde: 
 
Følgende besluttes og placeres senere:  

- Årsberetningen filmes til afspilning på 
første forældremøde i august 24. 

- Forældrerådsmødet placeres …. 
- Foredrag for alle forældre placeres  

Sag nr. 73 – godkendelse  
Budget for 2024 til endelig godkendelse 
 

Skolen planlægger med at bruge hele budgettet, og 
kører altså uden buffer.  
Der planlægges ikke med mindreforbrug, men med 
at det tildelte budget bruges. 
Den administrative leder inviteres i september 24 
til en budget- og økonomigennemgang.  
Budgettet godkendes.  



 
 

 

Sag nr. 74 – orientering fra skolens 
ledelse  

• Økonomi 

• Personalesituationen 

• SFO 

• Specialundervisning 

• Flytning af F2 og F3 

• orientering om BUU  

Thomas orienterede omkring hvad der er gang i på 
vores område. Det være sig ift. specialområdet, 
serviceområdet og økonomiområdet. Endvidere 
skal der ansættes en ny direktør. Der er styr på 
flytningen af F2 og F3, men vi mangler stadig den 
sidste afgørelse på BUU.  

Sag nr. 75 
Orienteringssager fra  

a) formanden,  
b) andre 

 

Vi skal have sat en tidsramme på 
bestyrelsesmøderne, og måske skal der sendes 
flere bilag ud inden møderne.  

Sag nr. 76 
Sager til dagsorden til kommende 
møder 
 

• Den tidligere skolebestyrelse opfordrer 
den nye bestyrelse til at drøfte hvordan 
alle forældre inddrages i skolens liv i et 
selvstændigt princip – herunder også 
skolebestyrelsens deltagelse på 
forældremøder 

• Orientering om hvordan specialområdet på 
LNS fungerer på nuværende tidspunkt 

• Hygiejne og toiletforhold 
 

 

Sag nr. 77 
Eventuelt 

 
 

Sag nr. 78 
Personsager 

 


